
S SEJE OBČINSKE SKUPŠČINE

Slabše gospodarjenje omejuje
tudi razvojne možnosti

Iz temeljite uvodne informacije o gospo-
darjenju v prvih osmih mesecih tega leta,
katero je na skupnem zasedanju podal član
IS Janko Japelj so delegati lahko zaključili,
da težav s katerimi se viško gospodarstvo
srečuje ne bo moč kmalu odpraviti. Podatki
o izvoznih prizadevanjih so zopet nekoliko
slabši, slabša je tudi preskrba z repromate-
riali v mnogih delovnih organizacijah, le iz-
gledi za odpravo težkih izgub so nekoliko
bolj obetavni.

Kako pereči so problemi v zdmženem
delu sta v svojih razpravah zelo nazorno
izpričala delegta iz Kovinske Ig in TTL. Prvi
je slikovito prikazal težave oskrbe z repro-
materalom, saj kljub velikem povpraševdnju
ne morejo izpolnjevati naročil za izvoz,
skratka »v naši družbi vse prepogosto spre-
minjamo predpise, ob tem pa delavci ostaja-
jo vedno bolj nemočni in odtujeni od stvari
za katere menijo, da bi morale biti njihova

Luč vsem
Ko je delegat iz Horjula predlagal skup-

ščini razrešitev problema ustrezne elektri-
fikacije nekaterih zaselkov v svoji KS, ga
je v tem predlogu energično podprl dele-
gat iz Polhovega Gradca. »Živimo domala i
v središču republike, zato se lahko sramu-
jemo, da se s temi vprašanji srečujemo še i
sedaj, predlagam, da k temu pristopimo -
takoj.« Delegati so predlog potrdili z
aplavzom.

V •'
samoupravna pravica in dolžnost.« Delegat
DK 26 in 27 pa je ob ugotovitvah o togosti
sistemskih predpisov katere so delavci TTL
v tem letu ob visoki izgubi še kako občutili,
skupščini prenesli iz svoje sredine pobudo,
ki se nanaša na določena vprašanja sistem-
skega urejanja družbenoekonomskih odno-
sov v okviru tobačne panoge. O stališčih
družbenopolitičnih organizacij ob razreše-
vanju problemov gospodarjenja pa je podal
stališča socialistične zveze delegat družbe-

Obsodba genodda
Z minuto molka so se ob prebiranju

protestnega pisma zvezni skupščini dele-
gati občinske skupščine poklonili spominu
tisočih palestinskih žrtev, ki so jih pobile
krvave roke libanonskih falangistov v so-
delovanju z izraelsko vojsko. Kar najo-
streje so obsodili to nečloveško dejanje
nad hrabrim palestinskim narodom ter se
zavzeli za njegovo trajno in pravično reši-
tev.

nopolitičnega zbora. Delegati so to informa-
cijo skupaj z ugotovitvami in sklepi iz raz-
prave ter stališči izvršnega sveta sprejeli.

Razprava o predlogu sprememb in dopol-
nitev dogovora o temeljih družbenega plana
občine Ljubljana Vič-Rudnik za obdobje
1981-1985 je bila v delegatskih vrstah do-
bro pripravljena. Tako je bilo izpostavljenih
vrsto pripomb, predlogov pa tudi kritičnih
pogledov. Tako so bila nanizana vprašanja
od tega ali smo sposobni v naslednjem ob-
dobju izpeljati vseh 23 investicij v gospodar-
stvu, ali so plani gradenj dijaških domov

Pobuda TTL
Delegatski konferenci 26 in 27 (iz To-

bačne tovarne) sta predlagali naslednjo
konkretno pobudo oziroma predlog za ra-
zreševanje vprašanj družbenoekonomskih
odnosov v okviru toba6ie panoge: vzpo-
staviti pariteto cene surovega tobaka z
drugimi kmetijskimi pridelki, uvesti pre-
tnijski sistem pri cenah surovega in fer-
mentiranega tobaka, spremeniti sistem
obračunavanja prometnega davka na ciga-
rete, in sicer, da se prenese iz maloprodaje
v proizvodnjo.

Delegati vseh treh zborov so pobudo
sprejeli in jo sklenili prek delegatov posre-
dovati republiški skupščtni.

V J
realni, kako bomo uresničevali stanovanjsko
gradnjo, kaj je z izgradnjo trgovskega centra
v KS Vič, o tem zakaj osnovna šola ni v

. planu, kaj je z javno telefonsko govorilnico
v KS Peruzzi, odprto ostaja vprašanje do-
končne izgradnje telovadnice pri OŠ Krim,
kaj je s kanalizacijo v Kozarjih, o tem kako
malo stičnih točk ima občinski plan z mest-
nim, dalje je DK 13 postavila vprašanje o
sprejemu takšnega plana z ozirom na različ-
nost planiranih ekonomskih kazalcev...

Predlagatelj je po pojasnjevanju posa-
tneznih vprašanj posebej izpostavil spreme-
njene ekonomske pogoje, ki se danes žal
bistveno razlikujejo od tistih izpred dveh let,
ko je bil ta dokument že sprejet. Ti spreme-
njeni pogoji, ki so seveda danes veliko bolj
neugodni dajejo zato manj možnosti za raz-
voj oziroma ga omejujejo.

Po glasovanju - od 78 delegatov je bil 1
proti, 7 pa se jih je vzdržalo - je skupščina ta
dokument na svojem zasedanju 23. septem-
bra sprejela.


